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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 7/2024 z  jednání VV dne 19. září 2024 

 

Místo jednání: stadion Markéta v Praze 

Účastníci:   Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Hana Schlangerová (HS), Roman Šuster (RŠ), 

Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF) a Pavel Myšák (PM) 

Hosté:  Jiří Boháček (JB) 

Omluveni: Jiří Klement (JK) 

 

Projednávané body: 

1. Rozpočet 2024 

PM informoval o stavu čerpání letošního rozpočtu. Od posledního jednání VV nedošlo 

k významným změnám, pro rok 2024 se očekává vyrovnané hospodaření. Ze strany NSA došlo 

k očekávanému přidělení podpory na pořízení laseroterapeutického přístroje a dvou užitkových 

vozů pro sedmičkové reprezentační týmy. V případě vozů se navíc jedná se stávajícím partnerem 

ČSRU o reklamních polepech, které by představovaly dodatečný zdroj příjmu. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

2. Oslavy 100 let českého ragby 

PM zpravil VV o začínajících přípravách oslav na rok 2026 u příležitosti 100 let od sehrání prvního 

utkání v ragby na území dnešního Česka.  

Usnesení: VV vzal informaci na vědomí a diskutoval možné příležitosti pro s tím spojenou prezentaci 

ragby. Následně pověřil PM, aby i nadále vedl přípravný proces.  
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3. Kooptace nových členek výkonného výboru ČSRU 

DP předložil VV ke schválení kooptaci tří nových členek výkonného výboru. Jmenovitě jde o Lindu 

Vrátníčkovou, Alici Sulamanidze a Ivu Riegertovou. 

Usnesení: VV schvaluje kooptaci Lindy Vrátníčkové, Alice Sulamanidze a Ivy Riegertové a návrh 

jejich jmenování předloží valné hromadě společně s potřebným návrhem úpravy stanov. 

4. Nominace orgánů pro valnou hromadu ČSRU 2024 

JB navrhl, aby do proběhnutí volby orgánů valné hromady VV pověřil rolí mandátové a volební 

komise Ivanu Skočdopolovou. Dále navrhl nominaci pracovního předsednictva schůze ve složení 

Rázga (jako řídící schválen již na jednání č. 6/2024, bod 13), Myšák a Boháček. 

Usnesení: VV oba uvedené návrhy schvaluje. 

5. Výběr hlavního trenéra/trenérky ženského NT 7s 

HS a RŠ informovali o probíhajícím výběrovém řízení na post hlavního trenéra / trenérky ženského 

národního týmu v sedmičkovém ragby (NT 7s). Příjem žádostí byl ukončen, momentálně probíhají 

pohovory s kandidáty. Do 14 dní by se měl vybrat nejvhodnější kandidát, který bude na nejbližším 

jednání předložen ke schválení VV. Společně s nimi budou jmenováni i ostatní členové a členky 

realizačních týmů u ženských reprezentací a výběrů. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

6. Koncepce NT 7s žen pro Olymp CSMV 

PM informoval ostatní členy VV, že přišla výzva k předložení koncepce fungování ženského NT 

7s, jehož hráčky jsou zároveň členky centra sportu ministerstva vnitra Olymp (dále jen CSMV).  

Usnesení: VV se usnesl, že by pro tento účel měl být využit dokument koncepce ženského ragby, 

který již byl předložen NSA a pověřil HS jeho případnou úpravou. 
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7. Přihlášení NT mužů XV do soutěže Rugby Europe 

PM požádal o souhlas s podáním přihlášky pro reprezentaci mužů v ragby XV (NT mužů XV) na 

Rugby Europe, soutěž Trophy, sezona 2024/25. 

Usnesení: VV uděluje souhlas a pověřuje PM podáním přihlášky. 

8. Schůzka na ČUS 

 

PM barvitě referoval o schůzce v sídle České unie sportu (ČUS), kterou podstoupil společně s JB 

v rámci kolečka schůzek mezi novým výborem ČUS a zástupci národních sportovních svazů. 

Během jednání se řešila zejména potřebná podpora ČSRU ze strany ČUS. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

9. Půjčka SK Babice 

Spolek SK Babice stáhl svou žádost o zapůjčení finančních prostředků, která byla schválena na 

jednání VV ČSRU č. 7/2024, bod 4. V mezidobí spolek obdržel podporu z NSA a tím potřeba 

půjčky zanikla. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

10. Jednání s novými sponzory na rok 2025 

PM informoval o průběhu jednání s možnými novými sponzory České rugbyové unie. Pro rok 2025 

se rýsuje partnerství s českou pobočkou společnosti, která se zaměřuje zejména na oblast zajištění 

rizika a pojištění. Naopak jednání se společností z oblasti pivovarnictví k finanční podpoře, 

s nejvyšší pravděpodobností, v příštím roce nepovede. 

11. Schůzka s NSA 

PM prezentoval výstupy z jednání proběhlého 18. září se zástupci NSA a svazy podporovanými 

v rámci dotace pro ženské kolektivní sporty pro ZOH 2026 / LOH 2028, kterého se kromě PM 

účastnili i HS a RŠ. S ohledem na výsledky jednání plánuje PM sjednat schůzku zástupců ČSRU 
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s předsedou NSA za účelem diskuze témat (1) fungování ragby na Markétě, (2) budoucnost dotace 

podpory ženských kolektivních sportů a (3) pravidla pro sportovní resortní centra. 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje PM sjednání schůzky. 

 

Zápis pořídil: Jiří Boháček 

Schváleno dne: 20. 9. 2024 


